
Verksamhetsberättelse 
Hörby BIK 2023-2024

Styrelse

 Ordförande: Sebastian Tünnissen

 Kassör: Linus Andersson

 Sekreterare: Marcel Tünnissen

 Ledamot: Mikael Latorre, Lars Andersson

Antal Aktiva Medlemmar

 Pingis: 22

 Innebandy: 0

Antal styrelsemöten: 3

Under denna säsong har innebandyn inte varit aktiv, först och främst eftersom före detta 
ordföranden, John Carlsson inte lyckades boka hallen på grund av ett missförstånd. Förutom det 
fanns det inte tillräckligt med ledare eftersom en av de två ledarna valde att träna med kyrkan.

Bordtennisen har haft 109 träningar under säsongen. Vi har haft problem med skadat material. Detta 
hände efter att skolan använde näten och borden. Tillsammans med Korpen fixade vi en låsbar låda 
så att skolan inte kunde använda föreningarnas nät längre. Sebastian besökte skolor i Hörby för att 
göra reklam. Emily Knutsson, som är förbundsdomare, var på besök två gånger för att berätta om 
vilka regler som gäller inom bordtennis, och hur man ska uppföra sig även som åskådare. Det blev 
uppskattat av barnen som ställde många frågor. För första gången på många år har Hörby BIK inte 
bara skickat ett ungdomslag utan två lag till ungdomsserien. De slutade som tredje och respektive 
sjätte plats. Under höstterminen öppnades både en klubbshop på Sydsport där man beställa våra 
egna tävlingskläder och rack, och en Spreadshop där man kan beställa hoodie, väska, flaska osv 
med klubbloggan. Eftersom loggan var gammal och var av för dålig upplösning behövdes den göras 
om.

Korta punkter relaterade till bordtennisavdelningen:

 Ett Instagram konto har skapats, men bara avsett till bordtennisen då innebandyn inte har 
varit aktiv.

 Flera barn i föreningen har spelat tävlingar, t.ex. Lilla Skånetouren och Påskaspelen.

 Tva Hörby BIK lag spelade seriespel i Hörby Korpen.

 Bengt Edquist och Vilgot Johansson har hållit i seniorsportskolan.

 Marcel och Sebastian var på en pingiskonferens i Malmö.

 Det har varit ett föräldramöte, som inte var så välbesökt.



 Vårt årliga besök av en professionell spelare ställdes in efter den tänkta spelaren var 
utomlands.

 Det har varit två stycken pingiskvällar där barnen tittade på och pratade om matcher.

 Hörby BIK har skaffat ihopfällbara bord som kan användas som domarbord under tävlingar. 
De står i lokalen ovanför träningshallen.

 Alliansträningen i Hörby blev inställd eftersom förbundet missade skickade ut inbjudan då 
de var upptagna med EM.

 Hörby BIK och Skurups BTK samarbete fortsatte under säsongen och resulterade i två 
träningsdagar.

Styrelsen har varit i kontakt med möjliga sponsorer. Diskussionen fortsätter.

Hörby BIKs styrelse vill tacka alla medlemmar och föräldrar och alla andra som bidragit till vår 
verksamhet.

Hörby, 2024-11-10

Marcel Tünnissen, sekreterare
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